
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 15/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Maanantai 21.10.2024 klo 17.30 
 Paikka  Ylävitonen 

 Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 Läsnä  Kia Katjos, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Anni Hasu 
 Kaisla Kurki 
 Vertti Alamännistö 
 Saila Jussila 
 Lassi-Olavi Magga  saapui 17.38 
 Ella Rajavaara 
 Nette Länsipuro 
 Selma Vadén 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 17.31. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Nette Länsipuro ja Kaisla Kurki. 

 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hväksyttiin esityslista sellaisenaan. 



 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Kia ja Saila ovat osallistuneet Staabi ry:n vuosijuhlille. Vuosijuhlat olivat erinomaiset. 
 Lahjaksi Iltakoulu vei Jaloviina-pullon ja itsetehdyn kortin. 

 Tänään oli viimeinen päivystys vanhassa ainejärjestötilassa. Tunnelma oli hiukan haikea. 
 Musiikki oli kuitenkin tunnelmaa nostattavaa. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 39 722,72 euroa. 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Anni Hasu ehdotti, että hyväksytään seuraavat kulukorvaukset: 

 -  Baaris oy:lle 369,85 euroa Koskikeskuksen saunan vuokrasta haalarikastetta 
 varten. Kulut menevät saunamenojen budjetista ja katetaan osittain 
 osallistumismaksuilla. 

 -  Saila Jussilalle 40 euroa korvausta illalliskortista Staabin vuosijuhlille. Kulut 
 menevät edustusmenojen budjetista. 

 Yllä luetellut kulukorvaukset ja laskut hyväksyttiin. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Anni Hasu ehdotti 30.9.2024, että maksetaan Visma Amili oy:lle 26,87 euroa 
 verkkolaskutuspalvelun käytöstä. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 b)  Nette Länsipuro ehdotti 1.10.2024, että maksetaan Taija Kivelälle 24,24 euroa kahvin ja 
 maidon ostamisesta Aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan kuluista ja katetaan kahvin 
 myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 c)  Anni Hasu ehdotti 2.10.2024, että maksetaan 580 euroa Messukylän työväentalo oy:lle 
 tilavuokrasta halloween sitseille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista 



 ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 d)  Anni Hasu ehdotti 2.10.2024, että maksetaan HD-group oy:lle 5 918,20 euroa haalareista 
 ja haalarivöistä. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan osin 
 haalarimainostuloilla ja osin tuotteiden myynnillä.. Ehdotus hyväksyttiin. 

 e)  Anni Hasu ehdotti 4.10.2024, että maksetaan Eetu Niemelle 35,80 euroa kahvin ja 
 kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
 kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 f)  Saila Jussila ehdotti 4.10.2024, että maksetaan Eetu Niemelle 35,80 euroa kahvin ja 
 kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
 kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Anni Hasu ehdotti 4.10.2024, että maksetaan Keuruun laatupaino oy:lle 112,45 euroa 
 Anti-lehtien (loput 3kpl) painattamisesta. Kulut menevät Anti-lehden budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 8.10.2024, että maksetaan Saila Jussilalle 25 euroa postimerkkien 
 hankkimisesta kide.appista ostettujen haalarimerkkien postitusta varten. Kulut menevät 
 varainhankinnan budjetista ja katetaan postimaksuilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 i)  Anni Hasu ehdotti 8.10.2024, että maksetaan Salli Vuojelalle 72,21 euroa challenge 
 acceptedin palkinnoista ja tarvikkeista. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja 
 katetaaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 j)  Anni Hasu ehdotti 9.10.2024, että maksetaan Julia Seppälälle 463,40 euroa fuksisitsien 
 ruokien, juomien ja muiden tarvikkeiden ostamisesta. Kulut menevät omien tapahtumien 
 budjetista ja katetaan lippujen myynnille. Ehdotus hyväksyttiin. 

 k)  Anni Hasu ehdotti 9.10.2024, että maksetaan Elias Pohjanoksalle 211,12 euroa 
 fuksisitsien väkevien ostamisesta. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja 
 katetaan lippujen myynnille. Ehdotus hyväksyttiin. 

 l)  Anni Hasu ehdotti 10.10.2024, että maksetaan Emma Enestamille 1,85 euroa 
 kertakäyttölautasten ostamisesta fuksisitseille. Kulut menevät omien tapahtumien 
 budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 m)  Anni Hasu ehdotti 11.10.2024, että maksetaan Elias Pohjanoksalle 29,46 euroa 
 tarjoiluista viralliseen tutustumisiltaan. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus 



 hyväksyttiin. 

 n)  Anni Hasu ehdotti 16.10.2024, että maksetaan Hef group oy:lle 228,28 euroa 
 Pitbull-sitsien haalarimerkeistä. Kulut menee poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
 katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 o)  Veera Vikman ehdotti 17.10.2024, että vuokrataan Koskikeskuksen sauna haalarikasteen 
 saunaksi 28.10. hintaan 364,35 euroa. Kulut menee saunabudjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 p)  Ella Rajavaara ehdotti 19.10.2024, että varataan Manti & Mainingit -bändi 
 lavatanssibileitä varten hintaan 700 euroa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
 budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 q)  Saila Jussila ehdotti 21.10.2024, että tilataan Iltakoulu-tarroja Stickerappilta 350kpl 
 hintaan 194 euroa. Kulut menevät varainhankinnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Iltakoulun hallitus on saanut palautteen, jossa pyydetään selvitystä siitä, miksi Iltakoulun 
 hallituksen kokousten kokouskutsuja ei ole “  lähetetty  ajallaan 7 päivää ennen kokousta, 
 kuten yhdistyksen säännöissä määrätään  ”, vaan lähempänä  kokousta. Palautteessa 
 toivottiin, että hallitus käy asian läpi hallituksen seuraavassa kokouksessa ja palautteessa 
 kirjoitettiin myös, että “  jotta  kokous on lainvoimainen  se tulee kutsua koolle yhdistyksen 
 sääntöjen mukaisesti  ”. 

 Hallitus kiittää palautteesta. Palautteessa kävi ilmi, että Iltakoulun sääntöihin liittyen on 
 käynyt väärinymmärrys, sillä Iltakoulun sääntöihin on kirjattu, että yhdistyksen 
 kokouksiin kokouskutsu on toimitettava viimeistään seitsemän (7) päivää ennen kokousta 
 Politologit-sähköpostilistalle. Yhdistyksen kokoukset ovat kuitenkin eri asia, kuin 
 yhdistyksen hallituksen kokoukset. Yhdistyksen kokouksia ovat esimerkiksi kevät- ja 
 syyskokoukset, eikä täten kyseinen sääntökirjaus koske yhdistyksen hallituksen 
 kokouksia. Hallituksen kokouksia ovat puolestaan yhdistyksen kokousten välissä noin 
 joka toinen viikko pidettävät hallituksen kokoukset. Hallituksen kokousten 
 päätäntävaltaisuudesta ja laillisuudesta mainitaan Iltakoulun säännöissä kriteerinä 
 ainoastaan se, että hallituksen kokouksissa on oltava vähintään puolet hallituksesta 
 paikalla, jotta kokous on päätäntävaltainen ja, että hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai 
 hänen estyneenä ollessaan varapuheenjohtajan kutsusta. Tämän kutsun puheenjohtaja (tai 
 varapuheenjohtaja) lähettää hallitukselle hallituksen keskenään sopimalla tavalla. 
 Iltakoulun hallituksen kaikki kokoukset ovat olleet kuluneen vuoden ajan laillisia ja 
 päätäntävaltaisia. Myös tänä vuonna jo järjestetty kevätkokous on ollut laillinen ja 



 päätäntävaltainen, sillä kokouksen kokouskutsu ja esityslista on toimitettu hyvissä ajoin 
 ja sääntöjen mukaisesti ennen kokousta jäsenistölle Politologit-sähköpostilistalle. 

 Palaute on kuitenkin siten aiheellinen, että Iltakoulun toimintasuunnitelmassa todetaan, 
 että “hallituksen kokouksista on tiedotettava ajoissa, vähintään viikkoa ennen kokousta, 
 ja kokousten esityslista on toimitettava Politologit-sähköpostilistalle kokouskutsun 
 yhteydessä”. Toimintasuunnitelma on yhdistyksen toimintaa ohjaava asiakirja, eikä 
 määritä kokousten laillisuutta tai päätäntävaltaisuutta. Toimintasuunnitelmaan kirjatut 
 asiat pyritään toteuttamaan vuoden aikana, mutta erinäisistä syistä myös monet 
 toimintasuunnitelmaan kirjatut asiat jäävät toteuttamatta vuoden aikana, sillä kyseessä on 
 suunnitelma. Hallituksen kokouksiin kokouskutsujen lähettäminen seitsemän päivää 
 ennen kokousta on ollut Iltakoulussa tapa, jota on pyritty noudattamaan vuosien saatossa, 
 mutta josta kuitenkin joudutaan silloin tällöin poikkeamaan. 

 Hallituksen kokouksiin jotkin kokouskutsut on lähetetty kuluneen vuoden aikana 
 jäsenistölle myöhemmin, kuin seitsemän päivää ennen kokousta, etenkin syyslukukauden 
 aikana johtuen erinäisistä inhimillisistä syistä. Kokouskutsut on kuitenkin aina pyritty 
 lähettämään jäsenistölle pikimmiten resurssien sallimissa rajoissa. Hallitus ja etenkin 
 sihteeri tulevat kiinnittämään asiaan erityistä huomiota loppusyksyn ajan, jotta kutsut 
 saapuisivat varmasti hyvissä ajoin jäsenistölle. Hallitus haluaa myös tuoda esiin, että 
 hallitus kokoustaa koko syksyn ajan alustavasti säännöllisin ajoin joka toinen maanantai 
 klo 17.30 tai sen jälkeen Pinni A:n Ylävitosessa. Täten halukkaat voivat ennakoida 
 osallistumisensa kokouksiin hyvissä ajoin, vaikka kokouskutsu ja esityslista kokoukseen 
 eivät olisi vielä saapuneetkaan. 

 Lassi-Olavi Magga saapui kokoukseen klo 17.38. 

 9.  Menneet tapahtumat 

 a)  Hiiriviikot 

 I.  Fuksisitsit 3.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Myös toastit ja henkilökunta viihtyi. 

 b)  Bussirundi 8.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujilla vaikutti olevan kivaa. Pubit olivat mukavia 
 ja tapahtuman kesto koettiin sopivaksi. Tapahtumasta on saatu palautetta, että rundin 



 kohteita ei haluttaisi tietää etukäteen tai tapahtuman aikana, vaan osallistujat 
 haluaisivat, että ne pidetään yllätyksenä. Hallitus kiittää tästä palautteesta ja ottaa sen 
 huomioon tulevissa tapahtumissa sekä perinnönjaossa seuraavalle hallitukselle. 

 c)  Hämeenkadun appro 10.10. 

 Tapahtuman järjesti Boomi ry. Joillain osallistujilla oli kokemus siitä, etteivät he 
 päässeet jatkoille katsomaan jatkopaikan esiintyjän keikkaa koska jonotus kesti 
 kauan. Muuten hallituksesta tapahtumaan osallistuvilla oli ollut mukavaa 
 tapahtumassa. 

 10.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Johtajuussymposium 22.10. 

 Iltakoululta ei valitettavasti pääse kukaan osallistumaan tapahtumassa järjestettävään 
 paneeliin. Osallistujia paneeliin on pyritty rekrytoimaan Iltakoulun eri kanavien 
 kautta sekä kysymällä myös suoraa asiasta ihmisiltä. Kannustamme kaikkia 
 halukkaita osallistumaan kuitenkin Johtajuussymposiumiin. Tapahtumaa on 
 mainostettu Iltakoulun Instagramissa ja viikkotiedotteessa. 

 b)  Pitbull-sitsit 23.10. 

 Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Tapahtuma järjestetään Hatanpään 
 soutupaviljongissa. Hallitus keskusteli tapahtuman valaistuksesta. Tapahtuman 
 lipunmyynti on suljettu, kaksi lippua jäi myymättä. Tapahtuman jatkot järjestetään 
 Rumassa. 

 c)  Haalarikaste 28.10. 

 Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla ja kierros sekä kasteeseen liittyvät asiat 
 sovittu sekä valmisteltu. Tapahtuma alkaa klo 17.15. Saunalle voi saapua myös muita 
 iltakoululaisia paikalle noin klo 19.30 eteenpäin. 

 d)  Kaljaa sohvalla 29.10. 

 Tapahtuman järjestelyt on hyvällä mallilla. Tapahtuma järjestetään Telakan 
 yläkerrassa klo 18. 



 e)  Työelämäilta YKAn kanssa 30.10. 

 Tapahtuman järjestelyt ovat hyvällä mallilla. Tapahtumassa tarjolla syötävää. 
 Tapahtuma järjestetään Pinni A:n Ylävitosessa. 

 f)  Halloween-sitsit 31.10. 

 Liput tapahtumaan on myyty loppuun. Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla ja 
 hommat etenee. Tapahtuma järjestetään Messukylän työväentalolla. 

 g)  POP-päivät 25.–27.10. 

 Iltakoulu toimittaa jostain syystä Iltakoulun haltuun jääneen plakaatin tänä vuonna 
 POP-päiville. Iltakoulusta on osallistumassa hyvä määrä innostuneita ihmisiä 
 tapahtumaan. 

 h)  Lavatanssibileet 14.11 

 Tapahtuman järjestely etenee hyvin. Tapahtumaan on bändi varattu, haalarimerkit 
 tilattu ja lipunmyynti on 24.10. 

 i)  Beerpong-turnaus 21.11. 

 Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Huomenna on tarkoitus tavata 
 järjestäjäporukalla. Tapahtuman jatkot alustavasti Kolmioilla. 

 j)  Poikkitieteelliset sitsit 28.11. 

 Tapahtuman suunnittelu on alkutekijöissä. Sitsit järjestetään yhteistyössä Reettorin ja 
 Lexican kanssa. Tapahtuman työnimi on Sika säkissä -sitsit. Keskusteltiin kyseisten 
 sitsien konseptista. Tapahtuman jatkot alustavasti JouluLovessa. 

 JouluLoven päivämääräksi on varattu 28.11. ja tapahtuman suunnittelu on aloitettu. 
 Love-bileiden osalta myös sopimuskeskustelut käynnissä ensi vuotta varten. 



 11.  Marrasjuhlat 

 Tapahtumaan liittyvät järjestelyt ja suunnittelu on hyvällä mallilla. 

 Kia Katjos ehdotti, että Marrasjuhlien haalarimerkit tilattaisiin express-toimituksella. 
 Haalarimerkit kustannetaan Marrasjuhlien budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18.34. 

 Palattiin kokoustauolta ajassa 18.40. 

 12.  Esteettömyyskysely 

 Ei käsiteltäviä asioita. 

 13.  Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Ei käsiteltäviä asioita tapahtumakohtien lisäksi. 

 14.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Keskusteltiin mahdollisuudesta järjestää joulukuussa kylpyläreissu kuten aikaisempina 
 vuosina. 

 Keskusteltiin myös mahdollisesta liikuntatapahtumasta esimerkiksi marraskuulle. 

 15.  Varainhankinta 

 Haalareiden luovutus fukseille on käynnissä 

 Tarroja on tilattu myyntiin. 

 Uutta collegetilausta aletaan kartoittamaan. 

 16.  Työelämä ja alumni 

 Työelämäekskursion tapahtuma julkaistaan tällä viikolla. 



 17.  Koulutuspolitiikka 

 Sivuaineinfo järjestetään 4.11. klo 16.30 alkaen. Esittelyssä pedagogiset, julkisoikeus, 
 historia, journalistiikka, tietojohtaminen ja kriminologia. Tapahtuma julkaistaan tiistaina. 
 Tapahtuma on suunnattu kaikille iltakoululaisille. 

 Koulutuspoliittinen vastaava on osallistunut politiikan tutkimuksen laitoksen 
 johtoryhmän kokoukseen. 

 Saila Jussila poistui kokouksesta ajassa 19.03. 

 18.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Kv-tutorien hakuaika on loppunut. Hakijoita tutoreiksi oli vähän, mutta kv-vastaava on 
 saanut rekrytoitua puoleksi vuodeksi pari kiinnostunutta lisää. 

 Iltakoululaisista vaihtoon lähtijöille olisi ideana tehdä oma Telegram-ryhmä kaikille 
 kiinnostuneille. Ryhmässä olisi tarkoituksena jakaa fiiliksiä, kysellä apua sekä 
 kuulumisia. 

 Vaihtareille sekä muille kiinnostuneille suunnattu holiton tapahtuma järjestetään 
 marraskuun ensimmäisenä maanantaina. Tapahtumapaikkana on alustavasti Taverna. 
 Tapahtumassa tarkoituksena pelata lautapelejä ja hengailla matalalla kynnyksellä. 

 Saila Jussila palasi kokoukseen ajassa 19.05. 

 19.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Hallitus- ja toimariesittelyt Instagramissa tällä ja ensi viikolla. 

 Oasiksen varaus Ihastu Iltakouluun epävarmaa, eivät voi rempan vuoksi vahvistaa mitään 
 varauksia ennen marraskuuta. Varattiin tapahtumaa varten Lyhty. Tapahtuma järjestetään 
 18.11. klo 17. 

 Neljäs Anti ilmestyi viime viikolla. 



 20.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Leffaillan suunnittelussa vielä monta asiaa auki. Karaokekekkereissä sama tilanne. 
 Ainakin toinen tapahtumista pyritään kuitenkin järjestämään. 

 21.  Ainejärjestötila 

 Viimeinen päivystys vanhassa ainejärjestötilassa  Pinni A:ssa on järjestetty aiemmin 
 tänään. Ainejärjestötilan muutto Päätaloon tullaan toteuttamaan tämän ja ensi viikon 
 aikana. 

 Ainejärjestötilan muuttotalkoot pidetään keskiviikkona klo 12-16 sekä torstaina klo 
 12-14. 

 Keskusteltiin hallituksen kesken, miten voidaan osallistaa jäsenistöä uuden 
 ainejärjestötilan sisustamisessa ja somistamisessa sekä ylipäätään tilan tekemisestä 
 kaikille kivaksi. 

 22.  Uusien jäsenten hyväksyminen 

 Iltakoulun jäsenyyttä on hakenut viisi henkilöä. Hyväksyttiin viisi uutta jäsentä. 

 23.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Syyskokouksen dokumenttien DL hallituslaisille 3.11. Ohjeet löytyvät Drivestä. 

 24.  Muut esille tulevat asiat 

 Iltakoulun pikkujoulujen suunnittelu on aloitettu ja fukseista on kerätty innokas joukko 
 järjestämään tapahtumaa. 

 Ellalla on tänään syntymäpäivä. Laulettiin onnittelulaulu Ellalle! 

 25.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava kokous järjestetään maanantaina 4.11. Kellonaika tarkentuu myöhemmin 
 sivuaineinfosta johtuen. 



 26.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19.31. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Kia Katjos, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Nette Länsipuro, pöytäkirjantarkastaja  Kaisla Kurki, pöytäkirjantarkastaja 


